
                         
 

BOSNA I HERCEGOVINA 

PARLAMENTARNA SKUPŠTINA 

PREDSTAVNIČKI  DOM 

ADMINISTRATIVNA KOMISIJA  

Broj: 01/7-011-264/03 

Sarajevo, 26.02.2003. godine 

 

 

                                                                 ZAPISNIK 

 

četvrte sjednice Administrativne komisije Predstavničkog doma Parlamentarne skupštine 

BiH, koja je održana 25.02.2003.godine, u trajanju od 11,00 do 13,30 sati, u zgradi institucija 

BiH. 

Sjednicom je predsjedavao prvi zamjenik predsjedavajućeg Komisije Vinko Zorić. 

Sjednici su, osim prvog zamjenika predsjedavajućeg, prisustvovali  članovi Komisije: Šefik 

Džaferović, Mirko Blagojević, Hazim Felić, Momčilo Novaković i Jozo Križanović. 

Sjednici Komisije opravdano nisu prisustvovali: Niko Lozančić, koji je razriješen dužnosti, te 

Izet Žigić, koji je imenovan u Vladu FBiH. 

Sjednici su prisustvovali Vedran Hadžović, sekretar Zajedničke službe, Branka Todorović, 

sekretar Predstavničkog doma, Mirjana Crnjak, šef  Opće službe, Jadranka Korać, šef Službe 

računovodstva, i Dragica Hinić, stručni saradnik u radnim komisijama Parlamentarne 

skupštine BiH. 

Za sjednicu je predložen slijedeći  

 

DNEVNI RED: 

 

1. Usvajanje Zapisnika  3. sjednice Administrativne komisije; 

2. Razmatranje preostalih žalbi u kontekstu provođenja Odluke o pravima poslanika i 

delegata na stalnom radu u Parlamentarnoj skupštini BiH nakon 05.10.2002. godine; 

3. Razmatranje novih zahtjeva za profesionaliziranje poslanika; 

4. Zahtjev Kluba poslanika BOSS-a, DNZ-a i Narodne stranke- radom za boljitak; 

      5.   Tekuća pitanja. 

 

Dnevni red usvojen je jednoglasno. 

 

Ad.1.  

Zapisnik 3.sjednice Administrativne komisije usvojen je jednoglasno. 

 

Ad.2. 

Mirjana Crnjak informirala  je o preostalih pet slučajeva vezanih za prigovore poslanika 

prethodnog saziva ovog parlamenta, u kontekstu provođenja Odluke o pravima poslanika i 

delegata na stalnom radu u Parlamentarnoj skupštini BiH, nakon isteka mandata 05.10.2002. 

godine. Radi se o Bahriji Osmanović, koja je imala status penzionera prije profesinaliziranja u 

Parlamentarnoj skupštini BiH, Abdurahmanu Malkiću i Ljubomiru Kovačeviću, koji nisu 

umirovili radno-pravni odnos u ranijoj firmi, te Branislavu Loliću i Mirku Banjcu, koji su 

umirovili svoj radno-pravni odnos u ranijoj firmi. Četvorici navedenih poslanika  su, saglasno 

zaključku prethodne sjednice, upućeni zahtjevi za dostavu potvrda o njihovom sadašnjem 



radno-pravnom statusu, dok je za Bahriju Osmanović upućen zahtjev Zavodu PIO/MIO 

Tuzla, kojim je zatraženo tumačenje njenog statusa. U međuvremenu su dostavljene određene 

potvrde. 

U raspravi su učestvovali Šefik Džaferović, Hazim Felić, Vinko Zorić, Jozo Križanović, 

Momčilo Novaković, Mirko Blagojević i Vedran Hadžović. 

Šefik Džaferović ukratko je izložio dosadašnji način rada Komisije i principe kojih se 

pridržavala. Pri tome je istaknuo da su prigovori ovih lica razvrstani u tri kategorije i to: 

prigovori penzionera, prigovori poslanika, koji su rješenjem umirovili svoj radno-pravni 

status s ranijom firmom, i prigovori onih koji to nisu učinili. Ponovo je insistirao na stavu 

Komisije o potrebi izmjene Odluke o pravima poslanika i delegata na stalnom radu u 

Parlamentarnoj skupštini BIH, u smislu smanjenja  roka za isplatu naknada ovim licima na 

šest mjeseci, jer je taj rok utvrđen u svim drugim državnim i upravnim  organima. S njegovim 

mišljenjem saglasan je i Jozo Križanović.Ostali učesnici u raspravi mišljenja su da se 

navedena odluka mora primjenjivati, sve dok se ne izmijeni novom odlukom administrativnih 

komisija oba doma.  

Vinko Zorić smatra nelogičnim da se izmijenjena odluka primjenjuje na ove poslanike, jer im 

je  prestao mandat, s njihovim saznanjem o pravima koja imaju po važećoj odluci.   

Većina članova Komisije smatra da bi, eventualnom izmjenom odluke, trebalo udovoljiti 

zahtjevima svih ovih poslanika, izuzev penzionera s punim penzijskim stažom, s obzirom da 

se radi o malom broju.  

Vedran Hadžović mišljenja je da se ovi problemi i nejasnoće pri rješavanju prigovora 

poslanika mogu riješiti promjenom Odluke, u smislu da pravo na naknadu mogu imati i oni 

poslanici koji su umirovili svoj radno-pravni odnos ali se ne mogu vratiti u raniju firmu, osim 

penzionera s punim penzijskim stažom. Stoga je potrebno održati zajedničku sjednicu 

administrativnih komisija oba doma kako bi se izmijenila Odluka u navedenom smislu. 

Vinko Zorić potom je predložio da se navedeni slučajevi razmatraju redom, svaki zasebno, što 

je i prihvaćeno. 

Po zahtjevima poslanika, članovi Komisije jednoglasno su donijeli slijedeće zaključke: 

a)Na ovoj sjednici donose se konkretne odluke vezane za ostvarivanje prava po osnovu 

neraspoređenosti u slučajevima gdje je priložena dokumentacija nesporna i to za:  

1.Abdurahmana Malkića i Ljubomira Kovačevića (nisu imali umirovljen radno-pravni status)  

   -Odobren zahtjev za ostvarivanje prava po osnovu neraspoređenosti ; 

2.Bahrija Osmanović (imala status penzionera prije profesionalizacije u Parlamentu BiH) 

   -Po važećoj odluci, ne bi imala pravo na naknadu po osnovu neraspoređenosti; 

3.Branislav Lolić (rješenjem umirovljen radno-pravni status u KBC Banja Luka) 

-Potrebno uputiti zahtjev KBC-u Banja Luka i zatražiti njihovo izjašnjenje da se 

    gospodin Lolić ne može vratiti na radno mjesto koje odgovara njegovoj stručnoj spremi; 

4.Mirko Banjac (rješenjem umirovljen radno-pravni status u Prosvjetno-pedagoškom zavodu) 

  - Kako iz dostavljenih potvrda nije jasan status imenovanog, tj. da li se on može vratiti u 

    Prosvjetno-pedagoški zavod na radno mjesto s kojeg je došao u Parlamentarnu skupštinu 

    BiH , saglasno njegovoj molbi, sačekati novu potvrdu ove institucije i potom donijeti  

   odluku. 

b) Također,  jednoglasno je zaključeno da će o dužini korištenja prava poslanika koji su 

podnijeli zahtjev po osnovu neraspoređenosti biti odlučeno nakon održane zajedničke sjednice 

administrativnih komisija oba doma.  

Komisija će inicirati  izmjenu Odluke u smislu da se i ostalim poslanicima koji su podnijeli 

zahtjev po osnovu neraspoređenosti (poslanici koji su umirovili radno-pravni status bez 

mogućnosti povratka u firmu, izuzev penzionera s punim penzijskim stažom) omogući 

ostvarenje tog prava. Saglasno ovom zaključku, konačne odluke o zahtjevima za ostvarenje 

prava Branislava Lolića, Mirka Banjca i Bahrije Osmanović bit će donesene poslije 



zajedničke sjednice administrativnih komisija oba doma. Do donošenja konačnih odluka ovim 

licima neće se isplaćivati naknade. 

Administrativno-finansijskoj komisiji Doma naroda predložit će se održavanje zajedničke 

sjednice u petak, 28.02.2003. god., s obzirom na hitnost rješavanja ovih pitanja.  

c)U okviru ove tačke razmatrana je i žalba Seade Palavrić zbog neisplaćene naknade po 

osnovu toplog obroka, naknade za odvojeni život od porodice, naknade za posjetu porodici i 

za zakup stana, za mjesec decembar 2002. i januar 2003. godine. Također je podnijela i 

zahtjev za naknadu korištenja mobilnog telefona kao predsjedavajući Kluba. 

Vedran Hadžović potom je informirao da je donesena odluka o retroaktivnoj isplati traženih 

naknada imenovanoj. Zbog neisplaćivanja  pomenutih naknada došlo je zato što je odluka 

relativno kasno donesena. Povodom zahtjeva za naknadu toplog obroka za decembar 2002. 

godine, Hadžović je rekao da su potrošena  budžetska sredstva za prošlu godinu i da se ovaj 

zahtjev može odobriti jedino u slučaju da Trezor odobri prebacivanje sredstava s jedne 

budžetske stavke na drugu. Sekretarijat se već obraćao s ovim zahtjevom i očekuje se njihov 

odgovor. Ovaj postupak  mora se ispoštovati radi revizijske kontrole i trezorskog sistema 

poslovanja. 

Istaknuo je također da se njenom zahtjevu za naknadu korištenja mobilnog telefona ne bi 

moglo udovoljiti, jer je za to potrebno izmijeniti odluku u smislu izjednačavanja prava 

predsjedavajućih klubova Predstavničkog doma s predsjedavajućim klubova Doma naroda. 

Ova izmjena odluke moguća je jedino ako je usvoje administrativne komisije oba doma. 

U raspravi potom su učestvovali Šefik Džaferović i Momčilo Novaković. 

Nakon okončane rasprave, jednoglasno je usvojen zaključak da se o zahtjevima Seade 

Palavrić selektivno odlučuje. Imenovana će dopisom biti upoznata o tome da Parlament nema  

sredstava za decembar protekle godine, ali da se iznalaze načini za prevazilaženje ovog 

problema. 

Zahtjevima za isplatu naknade po osnovu prava na odvojeni život, posjete porodici i zakup 

stana već je udovoljeno retroaktivnom odlukom, ali oni nisu isplaćeni zbog tehničkih 

problema, što će biti ispravljeno. Potrebno je da gospođa Palavrić priloži ovjeren ugovor o 

zakupu stana. 

Vedran Hadžović  informirao je o zahtjevima dva poslanika koji žele sklopiti ugovor o 

zakupu s hotelom. Jednoglasan  stav je svih članova ove komisije da u tom pogledu nema 

razlike s drugim poslanicima koji traže zakup stana u privatnom smještaju. 

 

Ad.3. 

a)Vinko Zorić  informirao je da je Ljiljana Miličević podnijela zahtjev za profesionaliziranje 

svog radno-pravnog statusa u ovom parlamentu, počev od 01.02.2003. godine. 

Komisija je jednoglasno donijela odluku da se zahtjevu imenovane udovolji. 

b)Vinko Zorić  potom je upoznao Komisiju o zahtjevima poslanika za ostvarivanjem prava na 

naknade po osnovu odvojenog života od porodice, posjete porodici i zakupa stana. 

Članovi Komisije jednoglasno su donijeli odluke kojim se odobrava zahtjev za isplatu 

naknada po osnovu prava na odvojeni život od porodice, naknada za posjete porodici, 

naknada za zakup stana, slijedećim poslanicima: 

-Jozi Križanoviću- počev od 01.01.2003. godine; 

-Ivi Lozančiću- po kontinuitetu; 

-Elmiru Jahiću- počev od 07.02.2003. godine; 

-Ademu Huskiću- počev od 03.12.2002. godine, izuzev naknade za topli obrok za mjesec 

                             decembar. I ova naknada bit će isplaćena ako se uspiju osigurati sredstva  

                              prebacivanjem s jedne budžetske stavke na drugu. 

-Nikoli Špiriću- po kontinuitetu; 

-Miloradu Živkoviću- počev od 01.03.2003. godine. 



Ad.4. 

Vedran Hadžović  informirao je o zahtjevu Kluba poslanika BOSS-a, DNZ-a i Narodne 

stranke- radom za boljitak, za osiguranjem posebne prostorije za rad Kluba. Naglasio je da je 

zahtjev opravdan, ali da trenutno nema raspoloživih prostorija. Naveo je da je Vlada Grčke 

ratificirala sporazum kojim će osigurati sredstva za obnovu susjedne zgrade za potrebe Vijeća 

ministara BiH. Ova zgrada trebalo bi da bude obnovljena krajem ove , a najkasnije početkom 

slijedeće godine. Tako će biti oslobođen dio zgrade Parlamenta, a time otvorena mogućnost 

osiguranja  prostorija za rad klubova poslanika kao i zaposlenih. Također će, pregrađivanjem 

jedne velike prostorije Parlamenta, biti omogućeno formiranje tri prostorije. Ovaj projekat 

donirat će Vlada Norveške.  

Članovi Komisije jednoglasno su  prihvatili predmetnu informaciju i zaključili da se 

navedenom klubu uputi dopis u kome će se obrazložiti trenutno stanje i istaći pokušaji za 

njegovim prevazilaženjem. 

 

Ad.5. 

a)U okviru tekućih pitanja, članovi Komisije jednoglasno su donijeli odluku  da se Vinku 

Zoriću odobri isplata nakanade vezane za slučaj teškog oboljenja, saglasno postojećoj odluci 

o načinu obračuna plaća i ostalih materijalnih prava poslanika i delegata u Parlamentarnoj 

skupštini BiH.  

 

 

Zapisnik sačinila                                                                       Administrativna komisija 

 Dragica Hinić                                                                       Prvi zamjenik predsjedavajućeg 

                                                                                                             Vinko Zorić 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



                 
 

BOSNA I HERCEGOVINA 

PARLAMENTARNA SKUPŠTINA 

ZASTUPNIČKI  DOM 

ADMINISTRATIVNA KOMISIJA  

Broj: 01/7-011-264/03 

Sarajevo, 26.2.2003. godine 

 

 

                                                                 ZAPISNIK 

 

četvrte sjednice Administrativne komisije Zastupničkog doma Parlamentarne skupštine BiH, 

koja je održana 25.2.2003.godine, u trajanju od 11.00 do 13.30 sati, u zgradi institucija BiH. 

Sjednicom je predsjedao prvi dopredsjedatelj KomisijeVinko Zorić. 

Sjednici su, osim prvog dopredsjedatelja, bili nazočni članovi Komisije: Šefik Džaferović, 

Mirko Blagojević, Hazim Felić, Momčilo Novaković i Jozo Križanović. 

Sjednici Komisije opravdano nisu bili nazočni: Niko Lozančić, koji je razriješen dužnosti, te 

Izet Žigić, koji je imenovan u Vladu FBiH. 

Sjednici su bili nazočni  i Vedran Hadžović, tajnik Zajedničke službe, Branka Todorović, 

tajnik Zastupničkog doma, Mirjana Crnjak, šef  Opće službe, Jadranka Korać, šef Službe 

računovodstva, i Dragica Hinić, stručni suradnik u radnim komisijama Parlamentarne 

skupštine BiH. 

Za sjednicu je predložen slijedeći  

 

DNEVNI RED: 

 

1. Usvajanje Zapisnika  3. sjednice Administrativne komisije; 

2. Razmatranje preostalih priziva u kontekstu provođenja Odluke o pravima zastupnika i 

izaslanika  na stalnom radu u Parlamentarnoj skupštini BiH nakon 5.10.2002. godine; 

3. Razmatranje novih zahtjeva za profesionaliziranje zastupnika; 

4. Zahtjev Kluba zastupnika BOSS-a, DNZ-a i Narodne stranke- radom za boljitak; 

      5.   Tekuća pitanja. 

 

Dnevni red usvojen je jednoglasno. 

 

Ad.1.  

Zapisnik 3. sjednice Administrativne komisije usvojen je jednoglasno. 

 

Ad.2. 

Mirjana Crnjak informirala  je o preostalih pet slučajeva vezanih za prigovore zastupnika 

prethodnoga saziva ovog parlamenta, u kontekstu provođenja Odluke o pravima zastupnika i 

izaslanika na stalnom radu u Parlamentarnoj skupštini BiH, nakon isteka mandata 5.10.2002. 

godine. Radi se o Bahriji Osmanović, koja je imala status umirovljenika prije 

profesinaliziranja u Parlamentarnoj skupštini BiH, Abdurahmanu Malkiću i Ljubomiru 

Kovačeviću, koji nisu umirovili radno-pravni odnos u ranijoj tvrtki, te Branislavu Loliću i 

Mirku Banjcu, koji su umirovili svoj radno-pravni odnos u ranijoj tvrtki. Četvorici navedenih 

zastupnika  su, suglasno zaključku prethodne sjednice, upućeni zahtjevi za dostavu potvrda o 

njihovom sadašnjem radno-pravnom statusu, dok je za Bahriju Osmanović upućen zahtjev 



Zavodu MIO/PIO Tuzla, kojim je zatraženo tumačenje njezinog statusa. U međuvremenu su 

dostavljene određene potvrde. 

U raspravi su sudjelovali Šefik Džaferović, Hazim Felić, Vinko Zorić, Jozo Križanović, 

Momčilo Novaković, Mirko Blagojević i Vedran Hadžović. 

Šefik Džaferović ukratko je izložio dosadašnji način rada Komisije i principe kojih se 

pridržavala. Pri tome je istaknuo da su prigovori ovih osoba razvrstani u tri kategorije i to: 

prigovori umirovljenika, prigovori zastupnika koji su rješenjem umirovili svoj radno-pravni 

status s ranijom tvrtkom, i prigovori onih koji to nisu učinili. Ponovno je inzistirao na 

stajalištu Komisije o potrebi izmjene Odluke o pravima zastupnika i izaslanika na stalnom 

radu u Parlamentarnoj skupštini BiH, u smislu smanjenja  roka za isplatu nakanada ovim 

osobama na šest mjeseci, jer je taj rok utvrđen u svim drugim državnim i upravnim  organima. 

S njegovim mišljenjem suglasan je i Jozo Križanović.Ostali sudionici u raspravi mišljenja su 

da se navedena odluka mora primjenjivati, sve dok se ne izmijeni novom odlukom 

administrativnih komisija oba doma.  

Vinko Zorić smatra nelogičnim da se izmijenjena odluka primjenjuje na ove zastupnike, jer 

im je  prestao mandat, s njihovim saznanjem o pravima koja imaju po važećoj odluci.   

Većina članova Komisije smatra da bi, eventualnom izmjenom odluke, trebalo udovoljiti 

zahtjevima svih ovih zastupnika, izuzev umirovljenika s punim mirovinskim stažom, s 

obzirom da se radi o malom broju.  

Vedran Hadžović mišljenja je da se ovi problemi i nejasnoće pri rješavanju prigovora 

zastupnika mogu riješiti promjenom odluke, u smislu da pravo na naknadu mogu imati i oni 

zastupnici koji su umirovili svoj radno-pravni odnos ali se ne mogu vratiti u raniju tvrtku, 

osim umirovljenika s punim mirovinskim stažom. Stoga je potrebno održati zajedničku 

sjednicu administrativnih komisija oba doma kako bi se izmijenila Odluka u navedenom 

smislu. 

Vinko Zorić  potom je predložio da se navedeni slučajevi razmatraju redom, svaki zasebno, 

što je i prihvaćeno. 

Po zahtjevima zastupnika, članovi Komisije jednoglasno su donijeli slijedeće zaključke: 

a)Na ovoj sjednici  donose se konkretne odluke vezane za ostvarivanje prava po osnovi 

neraspoređenosti u slučajevima gdje je priložena dokumentacija nesporna i to za:  

1.Abdurahmana Malkića i Ljubomira Kovačevića (nisu imali umirovljen radno-pravni status)  

   -Odobren zahtjev za ostvarivanje prava po osnovi neraspoređenosti ; 

2.Bahrija Osmanović (imala status umirovljenika prije profesionalizacije u Parlamentu BiH) 

   -Po važećoj Odluci ne bi imala pravo na naknadu po osnovi neraspoređenosti; 

3.Branislav Lolić (rješenjem umirovljen radno-pravni status u KBC Banja Luka) 

-Potrebno uputiti zahtjev KBC-u Banja Luka i zatražiti njihovo izjašnjenje da se 

    gospodin Lolić ne može vratiti na radno mjesto koje odgovara njegovoj stručnoj spremi; 

4.Mirko Banjac (rješenjem umirovljen radno-pravni status u Prosvjetno-pedagoškom zavodu) 

  - Kako iz dostavljenih potvrda nije jasan status imenovanog, tj. da li se on može vratiti u 

    Prosvjetno-pedagoški zavod na radno mjesto s kojeg je došao u Parlamentarnu skupštinu 

    BiH , suglasno njegovoj molbi, sačekati novu potvrdu ove institucije i potom donijeti  

    odluku. 

b) Također,  jednoglasno je zaključeno da će o dužini korištenja prava zastupnika, koji su 

podnijeli zahtjev po osnovi neraspoređenosti, biti odlučeno nakon održane zajedničke 

sjednice administrativnih komisija oba doma.  

Komisija će inicirati  izmjenu Odluke u smislu da se i ostalim zastupnicima koji su podnijeli 

zahtjev po osnovi neraspoređenosti (zastupnici koji su umirovili radno-pravni status bez 

mogućnosti povratka u tvrtku, izuzev umirovljenika s punim mirovinskim stažom) omogući 

ostvarenje toga prava. Suglasno ovome zaključku, konačne odluke o zahtjevima za ostvarenje 

prava Branislava Lolića, Mirka Banjca i Bahrije Osmanović bit će donesene poslije 



zajedničke sjednice administrativnih komisija oba doma. Do donošenja konačnih odluka ovim 

osobama neće se isplaćivati naknade. 

Administrativno-finansijskoj komisiji Doma naroda predložit će se održavanje zajedničke 

sjednice u petak, 28.2.2003. god., s obzirom na žurnost rješavanja ovih pitanja.  

c)U okviru ove točke razmatran je i priziv Seade Palavrić zbog neisplaćene naknade po 

osnovi toploga obroka, naknade za odvojeni život od obitelji , naknade za posjetu obitelji i za 

zakup stana, za mjesece prosinac 2002. i siječanj 2003. godine. Također je podnijela i zahtjev 

za naknadu korištenja mobilnog telefona kao predsjedatelj Kluba. 

Vedran Hadžović potom je informirao da je donesena odluka o retroaktivnoj isplati traženih 

naknada imenovanoj. Zbog neisplaćivanja pomenutih naknada došlo je zato što je odluka 

relativno kasno donesena. Povodom zahtjeva za naknadu toplog obroka za prosinac 2002. 

godine, informirao je da su potrošena  proračunska sredstva za prošlu godinu i da se ovaj 

zahtjev može odobriti jedino u slučaju da Trezor odobri prebacivanje sredstava s jedne 

proračunske stavke na drugu. Tajništvo se već obraćalo s ovim zahtjevom i očekuje se njihov 

odgovor. Ovaj postupak  mora se ispoštovati radi revizijske kontrole i trezorskog sustava  

poslovanja. 

Istaknuo je također da se njezinom zahtjevu za naknadu korišćenja mobilnog telefona ne bi 

moglo udovoljiti, jer je za to potrebno izmijeniti odluku u smislu izjednačavanja prava 

predsjedatelja klubova Zastupničkog doma s predsjedateljima klubova Doma naroda. Ova 

izmjena odluke moguća je jedino ako je usvoje administrativne komisije oba doma. 

U raspravi su potom  sudjelovali Šefik Džaferović i Momčilo Novaković. 

Nakon okončane rasprave jednoglasno je usvojen zaključak da se o zahtjevima Seade Palavrić 

selektivno odlučuje. Imenovana će dopisom biti upoznata o tome da Parlament nema  

sredstava za prosinac protekle godine, ali da se iznalaze načini za prevazilaženje ovog 

problema. 

Zahtjevima za isplatu naknade po osnovi prava na odvojeni život, posjete obitelji i zakupa 

stana već je udovoljeno retroaktivnom odlukom, ali oni nisu isplaćeni zbog tehničkih 

problema, što će biti ispravljeno. Potrebno je da gospođa Palavrić priloži ovjeren ugovor o 

zakupu stana. 

Vedran Hadžović informirao je o zahtjevima dva zastupnika koji žele sklopiti ugovor o 

zakupu s hotelom. Jednoglasno  je stajalište svih članova ove komisije je da u tom pogledu 

nema razlike s drugim zastupnicima koji traže zakup stana u privatnom smještaju. 

 

Ad.3. 

a)Vinko Zorić  informirao je da je Ljiljana Miličević podnijela zahtjev za profesionaliziranje 

svog radno-pravnog statusa u ovom parlamentu, počev od 1.2.2003. godine. 

Komisija je jednoglasno donijela odluku da se zahtjevu imenovane udovolji. 

b)Vinko Zorić  potom je upoznao Komisiju o zahtjevima zastupnika za ostvarivanjem prava 

na naknade po osnovi odvojenog života od obitelji, posjete obitelji i zakupa stana. 

Članovi Komisije jednoglasno su donijeli odluke kojim se odobrava zahtjev za isplatu 

naknada po osnovi prava na odvojeni život od obitelji, naknada za posjete obitelji, naknada za 

zakup stana, slijedećim zastupnicima: 

-Jozi Križanoviću- počev od 1.1.2003. godine; 

-Ivi Lozančiću- po kontinuitetu; 

-Elmiru Jahiću- počev od  7.2.2003. godine; 

-Ademu Huskiću- počev od  3.12.2002. godine, izuzev naknade za topli obrok za mjesec 

                             prosinac. I ova naknada bit će isplaćena ako se uspiju osigurati sredstva  

                             prebacivanjem s jedne proračunske stavke na drugu. 

-Nikoli Špiriću- po kontinuitetu; 

-Miloradu Živkoviću- počev od 1.3.2003. godine. 



 

Ad.4. 

Vedran Hadžović  informirao je o zahtjevu Kluba poslanika BOSS-a, DNZ-a i Narodne 

stranke- radom za boljitak za osiguranjem posebne prostorije za rad Kluba. Naglasio je da je 

zahtjev opravdan, ali da trenutno nema raspoloživih prostorija. Naveo je da je Vlada Grčke 

ratificirala sporazum kojim će osigurati sredstva za obnovu susjedne zgrade za potrebe Vijeća 

ministara BiH. Ova bi zgrada trebala  biti obnovljena koncem ove , a najkasnije početkom 

slijedeće godine. Ovim će načinom bi oslobođen dio zgrade Parlamenta, a time otvorena 

mogućnost oosiguranja prostorija za rad klubova zastupnika kao i uposlenih. Također će, 

pregrađivanjem jedne velike prostorije Parlamenta, biti omogućeno tri prostorije. Ovaj će 

projekt donirati Vlada Norveške.  

Članovi Komisije jednoglasno su  prihvatili predmetnu informaciju i zaključili da se 

navedenom klubu uputi dopis u kome će se obrazložiti trenutno stanje i istaknuti pokušaji za 

njegovim prevazilaženjem. 

 

Ad.5. 

a)U okviru tekućih pitanja članovi Komisije jednoglasno su donijeli odluku  da se Vinku 

Zoriću odobri isplata nakanade vezane za slučaj teškog oboljenja, suglasno postojećoj odluci 

o načinu obračuna plaća i ostalih materijalnih prava zastupnika i izaslanika u Parlamentarnoj 

skupštini BiH.  

 

 

Zapisnik sačinila                                                                       Administrativna komisija 

  Dragica Hinić                                                                              Prvi dopredsjedatelj 

                                                                                                             Vinko Zorić 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

                 
 

БОСНА И ХЕРЦЕГОВИНА 

ПАРЛАМЕНТАРНА СКУПШТИНА 

ПРЕДСТАВНИЧКИ  ДОМ 

АДМИНИСТРАТИВНА КОМИСИЈА  

Број: 01/7-011-264/03 

Сарајево, 26.02.2003. године 

 

 

                                                                 ЗАПИСНИК 

 

са четврте сједнице Административне комисије Представничког дома Парламентарне 

скупштине БиХ, која је одржана 25.02.2003.године, у трајању од 11,00 до 13,30 часова, 

у згради институција БиХ. 

Сједницом је предсједавао први замјеник предсједавајућег Комисије Винко Зорић. 

Сједници су, осим првог замјеника предсједавајућег, присуствовали  чланови Комисије: 

Шефик Џаферовић, Мирко Благојевић, Хазим Фелић, Момчило Новаковић и Јозо 

Крижановић. 

Сједници Комисије оправдано нису присуствовали: Нико Лозанчић, који је разријешен 

дужности, те Изет Жигић, који је именован у Владу ФБиХ. 

Сједници су присуствовали Ведран Хаџовић, секретар Заједничке службе, Бранка 

Тодоровић, секретар Представничког дома, Мирјана Црњак, шеф  Опште службе, 

Јадранка Кораћ, шеф Службе рачуноводства, и Драгица Хинић, стручни сарадник у 

радним комисијама Парламентарне скупштине БиХ. 

За сједницу је предложен сљедећи  

 

ДНЕВНИ РЕД: 

 

1. Усвајање Записника  са 3. сједнице Административне комисије; 

2. Разматрање преосталих жалби у контексту спровођења Одлуке о правима 

посланика и делегата на сталном раду у Парламентарној скупштини БиХ након 

05.10.2002. године; 

3. Разматрање нових захтјева за професионализацију посланика; 

4. Захтјев Клуба посланика БОСС-а, ДНЗ-а и Народне странке- радом за бољитак; 

      5.   Текућа питања. 

 

Дневни ред усвојен је једногласно. 

 

Ад.1.  

Записник са 3. сједнице Административне комисије усвојен је једногласно. 

 

Ад.2. 

Мирјана Црњак информисала  је о преосталих пет случајева везаних за приговоре 

посланика претходног сазива овог парламента, у контексту спровођења Одлуке о 

правима посланика и делегата на сталном раду у Парламентарној скупштини БиХ, 

након истека мандата 05.10.2002. године. Ради се о Бахрији Османовић, која је имала 

статус пензионера прије професинализације у Парламентарној скупштини БиХ, 



Абдурахману Малкићу и Љубомиру Ковачевићу, који нису умировили радно-правни 

однос у ранијој фирми, те Браниславу Лолићу и Мирку Бањцу, који су умировили свој 

радно-правни однос у ранијој фирми. Четворици наведених посланика  су, сагласно 

закључку претходне сједнице, упућени захтјеви за доставу потврда о њиховом 

садашњем радно-правном статусу, док је за Бахрију Османовић упућен захтјев Заводу 

ПИО/МИО Тузла, којим је затражено тумачење њеног статуса. У међувремену су 

достављене одређене потврде. 

У дискусији су учествовали Шефик Џаферовић, Хазим Фелић, Винко Зорић, Јозо 

Крижановић, Момчило Новаковић, Мирко Благојевић и Ведран Хаџовић. 

Шефик Џаферовић укратко је изложио досадашњи начин рада Комисије и принципе 

којих се придржавала. При томе је истакнуо да су приговори ових лица разврстани у 

три категорије и то: приговори пензионера, приговори посланика, који су рјешењем 

умировили свој радно-правни статус са ранијом фирмом, и приговори оних који то 

нису учинили. Поново је инсистирао на ставу Комисије о потреби измјене Одлуке о 

правима посланика и делегата на сталном раду у Парламентарној скупштини БИХ, у 

смислу смањења  рока за исплату наканада овим лицима на шест мјесеци, јер је тај рок 

утврђен у свим другим државним и управним  органима. Са његовим мишљењем 

сагласан је и Јозо Крижановић.Остали учесници у дискусији мишљења су да се 

наведена одлука мора примјењивати, све док се не измијени новом одлуком 

административних комисија оба дома.  

Винко Зорић сматра нелогичним да се измијењена одлука примјењује на ове посланике, 

јер им је  престао мандат са њиховим сазнањем о правима која имају по важећој 

одлуци.   

Већина чланова Комисије сматра да би, евентуалном измјеном одлуке, требало 

удовољити захтјевима свих ових посланика, изузев пензионера с пуним пензијским 

стажом, с обзиром да се ради о малом броју.  

Ведран Хаџовић мишљења је да се ови проблеми и нејасноће при рјешавању приговора 

посланика могу ријешити промјеном Одлуке, у смислу да право на накнаду могу имати 

и они посланици који су умировили свој радно-правни однос али се не могу вратити у 

ранију фирму, осим пензионера са пуним пензијским стажом. Стога је потребно 

одржати заједничку сједницу административних комисија оба дома како би се 

измијенила одлука у наведеном смислу. 

Винко Зорић потом је предложио да се наведени случајеви разматрају редом, сваки 

посебно, што је и прихваћено. 

По захтјевима посланика чланови Комисије једногласно су донијели сљедеће закључке: 

а)На овој сједници доносе се конкретне одлуке везане за остваривање права по основу 

нерапоређености у случајевима гдје је приложена документација неспорна и то за:  

1.Абдурахмана Малкића и Лубомира Ковачевића (нису имали умировљен радно-правни 

                                                                                       статус)  

   -Одобрен захтјев за остваривање права по основу нераспоређености ; 

2.Бахрија Османовић (имала статус пензионера прије професионализације у 

                                       Парламенту БиХ) 

   -По важећој одлуци, не би имала право на накнаду по основу нераспоређености; 

3.Бранислав Лолић (рјешењем умировљен радно-правни статус у КБЦ Бања Лука) 

-Потребно упутити захтјев КБЦ-у Бања Лука и затражити њихово изјашњење да се 

    господин Лолић не може вратити на радно мјесто које одговара његовој стручној 

    спреми; 

4.Мирко Бањац (рјешењем умировљен радно-правни статус у Просвјетно-педагошком 

                             заводу) 

  - Како из достављених потврда није јасан статус именованог, тј. да ли се он може 



 вратити у Просвјетно-педагошки завод на радно мјесто са којег је дошао у 

Парламентарну скупштину БиХ , сагласно његовој молби, сачекати нову потврду ове 

институције и потом донијети одлуку. 

б) Такође,  једногласно је закључено да ће о дужини кориштења права посланика, који 

су поднијели захтјев по основу нераспоређености, бити одлучено након одржане 

заједничке сједнице административних комисија оба дома.  

Комисија ће иницирати  измјену Одлуке у смислу да се и осталим посланицима који су 

поднијели захтјев по основу нераспоређености (посланици који су умировили радно-

правни статус без могућности повратка у фирму, изузев пензионера са пуним 

пензијским стажом) омогући остварење тог права. Сагласно овом закључку, коначне 

одлуке о захтјевима за остварење права Бранислава Лолића, Мирка Бањца и Бахрије 

Османовић биће донесене послије заједничке сједнице административних комисија оба 

дома. До доношења коначних одлука овим лицима неће се исплаћивати накнаде. 

Административно-финансијској комисији Дома народа предложиће се одржавање 

заједничке сједнице у петак, 28.02.2003. год., с обзиром на хитност рјешавања ових 

питања.  

ц)У оквиру ове тачке разматрана је и жалба Сеаде Палаврић због неисплаћене накнаде 

по основу топлог оброка, накнаде за одвојени живот од породице, накнаде за посјету 

породици и за закуп стана, за мјесец децембар 2002. и јануар 2003. године. Такође је 

поднијела и захтјев за накнаду кориштења мобилног телефона као предсједавајући 

Клуба. 

Ведран Хаџовић потом је информисао да је донесена одлука о ретроактивној исплати 

тражених накнада именованој. Због неисплата поменутих накнада дошло је зато што је 

одлука релативно касно донесена. Поводом захтјева за накнаду топлог оброка за 

децембар 2002. године, Хаџовић је рекао да су потрошена  буџетска средства за прошлу 

годину и да се овај захтјев може одобрити једино у случају да Трезор одобри 

пребацивање средстава са једне буџетске ставке на другу. Секретаријат се већ обраћао с 

овим захтјевом и очекује се њихов одговор. Овај поступак  мора се испоштовати ради 

ревизијске контроле и трезорског система пословања. 

Истакнуо је такође да се њеном захтјеву за накнаду кориштења мобилног телефона не 

би могло удовољити, јер је за то потребно измијенити одлуку у смислу изједначавања 

права предсједавајућих клубова Представничког дома са предсједавајућим клубова 

Дома народа. Ова измјена одлуке могућа је једино ако је усвоје административне 

комисије оба дома. 

У дискусији су потом учествовали Шефик Џаферовић и Момчило Новаковић. 

Након окончане дискусије једногласно је усвојен закључак да се о захтјевима Сеаде 

Палаврић селективно одлучује. Именована ће дописом бити упозната о томе да 

Парламент нема  средстава за децембар протекле године, али да се изналазе начини ка 

превазилажењу овог проблема. 

Захтјевима за исплату накнаде по основу права на одвојени живот, посјете породици и 

закуп стана већ је удовољено ретроактивном одлуком, али они нису исплаћени због 

техничких проблема, што ће бити исправљено. Потребно је да госпођа Палаврић 

приложи овјерен уговор о закупу стана. 

Ведран Хаџовић информисао је о захтјевима два посланика који желе склопити уговор 

о закупу са хотелом. Једногласан  став је свих чланова ове комисије да у том погледу 

нема разлике са другим посланицима који траже закуп стана у приватном смјештају. 

 

 

 

 



Ад.3. 

а)Винко Зорић  информисао је да је Љиљана Миличевић поднијела захтјев за 

професионализацију  свог радно-правног статуса у овом парламенту, почев од 

01.02.2003. године. 

Комисија је једногласно донијела одлуку да се захтјеву именоване удовољи. 

б)Винко Зорић  потом је упознао Комисију о захтјевима посланика за остваривањем 

права на накнаде по основу одвојеног живота од породице, посјете породици и закупа 

стана. 

Чланови Комисије једногласно су донијели одлуке којим се одобрава захтјев за исплату 

накнада по основу права на одвојени живот од породице, накнада за посјете породици, 

накнада за закуп стана сљедећим посланицима: 

-Јози Крижановићу- почев од 01.01.2003. године; 

-Иви Лозанчићу- по континуитету; 

-Елмиру Јахићу- почев од 07.02.2003. године; 

-Адему Хускићу- почев од 03.12.2002. године, изузев накнаде за топли оброк за мјесец 

                             децембар. И ова накнада ће бити исплаћена ако се успију обезбиједити 

                             средства пребацивањем са једне буџетске ставке на другу. 

-Николи Шпирићу- по континуитету; 

-Милораду Живковићу- почев од 01.03.2003. године. 

 

Ад.4. 

Ведран Хаџовић  информисао је о захтјеву Клуба посланика БОСС-а, ДНЗ-а и Народне 

странке- радом за бољитак, за обезбјеђењем посебне просторије за рад Клуба. Нагласио 

је да је захтјев оправдан, али да тренутно нема расположивих просторија. Навео је да је 

Влада Грчке ратификовала споразум којим ће обезбиједити средства за обнову сусједне 

зграде за потребе Савјета министара БиХ. Ова зграда требало би да буде обновљена 

крајем ове , а најкасније почетком сљедеће године. Овим начином биће ослобођен дио 

зграде Парламента, а тиме отворена могућност обезбјеђења просторија за рад клубова 

посланика, као и запослених. Такође ће, преграђивањем једне велике просторије 

Парламента, бити омогућено формирање три просторије. Овај пројекат донираће Влада 

Норвешке.  

Чланови Комисије једногласно су  прихватили предметну информацију и закључили да 

се наведеном клубу упути допис у коме ће се образложити тренутно стање и истаћи 

покушаји за његово превазилажење. 

 

Ад.5. 

а)У оквиру текућих питања, чланови Комисије једногласно су донијели одлуку  да се 

Винку Зорићу одобри исплата наканаде везане за случај тешког обољења, сагласно 

постојећој Одлуци о начину обрачуна плата и осталих материјалних права посланика и 

делегата у Парламентарној скупштини БиХ.  

 

 

Записник сачинила                                                                   Административна комисија 

  Драгица Хинић                                                                    Први замјеник предсједавајућег 

                                                                                                             Винко Зорић 


